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ř í jen  2019  
Čís lo  6  

Vážení spoluobčané, 
 
po roce se k vám opět dostává výtisk „Jaroslavin“ a já využívám příležitosti na 
sklonku roku 2019 vás pozdravit jménem svým i celé Komise místní části 
Jaroslavice. Také tentokrát shrneme nejdůležitější události za uplynulý rok. Vedle 
dobrých zpráv jsou i ty špatné, např. trnky někde nebyly vůbec, ale prý je to 
napřeskáčku, takže zase až příští rok.  
 
Všem vám přeji zdraví, pohodu a děkuji jménem všech členů komise za vaši 
podporu. 

Antonín Cekota, předseda KMČ Jaroslavice 

Co se vlastně (ne-)udělalo 
Komise stále pracuje v nezměněném počtu 11 členů společně s magistrátní úřednicí Jarmilou Skydánkovou a kronikářem Josefem Palou. 
Těm všem děkuji za obětavou a trpělivou práci ve volném čase bez nároku na odměnu. 
Něco se podařilo, něco méně.  
 
V provozu je sportoviště, i když s některými nedodělky. Košt pálenky měl mimořádný úspěch, Anenská pouť byla konečně zase na úrovni a 
obnovili jsme Setkání před školou. Měly se zahájit dvě stavební akce, ale cosi se zkomplikovalo a jsou odloženy na jaro příštího roku. Po 
roční pauze opět vedla Jaroslavicemi rychlostní zkouška 49. ročníku Barum rally a zase se o něco málo vylepšil stav povrchu ulice Drahy, 
nicméně kanalizace je stále v nedohlednu. V pasecké části této ulice proběhla těžba dřeva, ale s uvedením cesty alespoň do původního 
stavu se už moc nepospíchá. 

Antonín Cekota 

BARUM RALLY 
Snad každý sport má své „genius loci“. Např. Šumava pěší turistiku, Vysoké Tatry horolezectví, Lužnice a Sázava vodáky, Haná cyklistiku, 
Přerov moto- a autokros, Brno okruhové sporty a Zlínsko rally. Nikde v celé republice není registrováno tolik závodnických licencí ani tolik 
týmů jako u nás na Zlínsku. A nikde v celé republice se během roku nejezdí tolik motoristických soutěží jako ve Zlínském kraji. 
Jen namátkou: Ve stopě Valašské zimy (amatéři), Valašská rally (mistrovství republiky), Vsetínská rally (MR v rallysprintu), Rally Kopná, 
Mikulášská rally, Zlínská Historic rally (veteráni), Zlínský trojúhelník (orientační jízda – a amatéři), Off Road trial Slovácko a mohl bych ještě 
pokračovat dalšími až k největší republikové motoristické akci Barum rally, která je několik desetiletí součástí Mistrovství Evropy s tím 
nejvyšším hodnocením, a příští rok oslaví 50 let!    
 
Také fandům v Jaroslavicích se po loňské pauze způsobené africkým morem prasat opět splnil sen a jela se zde jedna z rychlostních 
zkoušek této slavné a významné rally. Také to ocenili. A až na pár výjimek byly zahrady a okna domů plné diváků. Leckde z toho byla i 
společensko–sousedská událost s gulášem a naraženou bečkou piva. A řeknu vám, že když najdete bezpečné místo blízko u tratě a proletí 
kolem vás na dosah ruky Kopecký s tovární Fábií, s pedálem plynu na podlaze, tak těch bezmála 300 koní cítíte každým pórem. 
Co svět světem stojí, soutěží lidé mezi sebou ve všem možném. Závodí v běhu, v lezení, na kole a také v autech. A je rozhodně lepší, když 
se to děje organizovaně, na zajištěných uzavřených tratích, než na silnici za běžného provozu. Nevyhasínají tak nevinné životy, jako  
nedávno ve Špindlerově Mlýně. To by měli pochopit všichni, včetně jedinců, kteří nejsou zrovna příznivci tohoto sportu 

Antonín Cekota 
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Jaroslaviny, číslo 6, říjen 2019 
Vydává komise místní části Jaroslavice v nákladu 400 výtisků. Číslo sestavili: PhDr. Josef Pala a Jan Zábojník. Příspěvky vyjadřují názory 
autorů/spolků a nemusí být totožné se stanoviskem KMČ Jaroslavice. Příspěvky můžete zasílat na email: kancelar_jaroslavice@zlin.eu 
Členové komise místní části Jaroslavice:  
Miroslav Buchtík, Tomáš Bureš, Antonín Cekota, předseda, Ing. Zbyněk Domanský, Vlastimil Karola, Ing. Josef Němeček, Eva Neudeková, 
Ludmila Surá, Ing. Zdeněk Valášek, Jan Zábojník, Vít Zahořák 

www.jaroslavice.cz | www.sdhjaroslavice.cz | www.jaroslavice.cz/fotbal | www.facebook.com/Jaroslavice 
 

Nové sportoviště v Jaroslavicích     
Máme za sebou prázdniny a také zatěžkávací zkoušku sportoviště. Ale začněme od začátku. Jsme velmi rádi, že se tato myšlenka po 
několika letech opravdu zrealizovala. Otevření sportoviště proběhlo až loni v prosinci, ale i tak spousta dětí okamžitě vyzkoušela skvělý 
povrch. V zimě jsme díky přízni počasí s nadšením obětovali spoustu času a energie, abychom mohli dětem vytvořit ledovou plochu.  
 
Nebylo to úplně ideální, ale děti i někteří rodiče byli rádi, že si zabruslili doma v Jaroslavicích. Příště, když nám bude přát počasí, tak už to 
bude mnohem lepší, protože tatínci nasbírali spousty zkušeností. A co je důležité, poznali jsme aktivní obětavé občany z horního i dolního 
konce. Toto bylo také jedním ze záměrů, aby se sport stal prostředkem k vzájemnému potkávání a pobavení. Sportoviště ovšem ještě 
potřebuje doladit některé detaily, aby mohlo plnohodnotně poskytnout požadované zázemí ke všem sportům. 
 
Děti mají nyní konečně v Jaroslavicích k dispozici prostor, kde mohou bezpečně provozovat spoustu sportovních aktivit. Jsem rád za 
všechny, kteří se na projektu vybudování sportoviště podíleli, a pevně věřím, že i nadále budu na sportovišti potkávat stále více aktivních 
dětí i dospělých.  
Sportu zdar! 

Nejnovější údaje o obci 
Jaroslavice mají celkem 337 čísel popisných. K 1. 1. 2018 v Jaroslavicích trvale 
bydlelo 814 obyvatel, z toho 400 mužů a 414 žen. 

Kancelář místní části Jaroslavice 
(budova bývalé školy) 
Tajemnice: Jarmila Skydánková 
Úřední hodiny: Pondělí: 15-19 hod. 
Tel. 575 570 738 
Email: kancelar_jaroslavice@zlin.eu 

Tomáš Bureš, člen Komise místní části. 

Připravované akce 
 Pátek 29. listopadu 2019 v 16 hod. rozsvěcení vánočního stromku na Návsi. Doprovodný program zajistí děti z Lesní školky Jaroslavice. 
 Sobota 29. února 2020 – od 15 hod. - tradiční košt pálenky v hospodě Na hřišti 
 Neděle 19. července 2020 – Anenská pouť; program a atrakce od 17. do 19. července 2020 

Nabídka 
V multifunkční budově (bývalá škola), Anenská č. p. 119, je veřejnosti k dispozici společenská místnost s vybavenou kuchyňkou. Občané si 
ji mohou pronajmout za 500 Kč na den, např. na různé oslavy. V případě sportovních aktivit je cena pronájmu 70 Kč za 1 hodinu a v 
případě komerční akce 200 Kč/hod.  
Rezervace v úřadovně u Jarmily Skydánkové, e-mail: kancelar_jaroslavice@zlin.eu, tel. 575 570 738 (v pracovní době kanceláře KMČ 
Jaroslavice – pondělí: 15.00–19.00 hod.) 
https://www.zlin.eu/viceucelovy-objekt-sal-k-pronajmu-cl-3592.html  
 Antonín Cekota 
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V multifunkční budově (bývalá škola), Anenská č. p. 119, je veřejnosti k dispozici společenská místnost s vybavenou kuchyňkou. Občané si 
ji mohou pronajmout za 500 Kč na den, např. na různé oslavy. V případě sportovních aktivit je cena pronájmu 70 Kč za 1 hodinu a v 
případě komerční akce 200 Kč/hod.  
Rezervace v úřadovně u Jarmily Skydánkové, e-mail: kancelar_jaroslavice@zlin.eu, tel. 575 570 738 (v pracovní době kanceláře KMČ 
Jaroslavice – pondělí: 15.00–19.00 hod.) 
https://www.zlin.eu/viceucelovy-objekt-sal-k-pronajmu-cl-3592.html  
 Antonín Cekota 
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Nebylo to úplně ideální, ale děti i někteří byli rádi, že si zabruslili doma v Jaroslavicích. 
Příště když nám bude přát počasí, tak už to bude mnohem lepší, protože tatínci nasbírali 
spousty zkušeností. A co je důležité, poznali jsme aktivní obětavé občany z horního i dol-
ního konce. Toto bylo také jedním ze záměrů, aby se sport stal prostředníkem k vzájemné-
mu potkávání a pobavení. Sportoviště ovšem ještě potřebuje doladit některé detaily, aby 
mohlo plnohodnotně poskytovat požadované zázemí ke všem sportům. 
Děti mají nyní konečně v Jaroslavicích k dispozici prostor, kde mohou bezpečně provo-
zovat spoustu sportovních aktivit. Jsem rád za všechny, kteří se na projektu vybudování 
sportoviště podíleli, a pevně věřím, že i nadále budu na sportovišti potkávat stále více 
aktivních děti i dospělých.
Sportu zdar!

Tomáš Bureš, člen Komise místní části Jaroslavice

V multifunkční budově (bývalá škola), Anenská č.p. 119, je veřejnosti k dispozici 
společenská místnost s vybavenou kuchyňkou. Občané si ji mohou pronajmout 
za 500 Kč na den, např. na různé oslavy. V případě sportovních aktivit je cena 
pronájmu 70 Kč za 1 hodinu a v případě komerční akce 200 Kč za 1 hodinu.
Rezervace v úřadovně u Jarmily Skydánkové 
https://www.zlin.eu/viceulovy-objekt-sal-k-pronajmu-cl-3592.html

Nabídka

Diváci sledovali vozy ze stínu ořechu

Připravované akce
•   pátek 29. listopadu 2019 v 16 hod. rozsvěcení vánočního stromku na návsi. Doprovodný program zajistí děti z Lesní školky Jaroslavice.
•   úterý 24. prosince 2019 (Štědrý den) ve 21 hod. vánoční zpívání u stromku na Návsi.
•   sobota 29. února 2020 od 15 hod. tradiční košt pálenky v hospodě Na hřišti.
•   neděle 19. července 2020 - Anenská pouť. Program a atrakce od pátku 17. do neděle 19.7., Náves
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Nové sportoviště v Jaroslavicích     
Máme za sebou prázdniny a také zatěžkávací zkoušku sportoviště. Ale začněme od začátku. Jsme velmi rádi, že se tato myšlenka po 
několika letech opravdu zrealizovala. Otevření sportoviště proběhlo až loni v prosinci, ale i tak spousta dětí okamžitě vyzkoušela skvělý 
povrch. V zimě jsme díky přízni počasí s nadšením obětovali spoustu času a energie, abychom mohli dětem vytvořit ledovou plochu.  
 
Nebylo to úplně ideální, ale děti i někteří rodiče byli rádi, že si zabruslili doma v Jaroslavicích. Příště, když nám bude přát počasí, tak už to 
bude mnohem lepší, protože tatínci nasbírali spousty zkušeností. A co je důležité, poznali jsme aktivní obětavé občany z horního i dolního 
konce. Toto bylo také jedním ze záměrů, aby se sport stal prostředkem k vzájemnému potkávání a pobavení. Sportoviště ovšem ještě 
potřebuje doladit některé detaily, aby mohlo plnohodnotně poskytnout požadované zázemí ke všem sportům. 
 
Děti mají nyní konečně v Jaroslavicích k dispozici prostor, kde mohou bezpečně provozovat spoustu sportovních aktivit. Jsem rád za 
všechny, kteří se na projektu vybudování sportoviště podíleli, a pevně věřím, že i nadále budu na sportovišti potkávat stále více aktivních 
dětí i dospělých.  
Sportu zdar! 

Nejnovější údaje o obci 
Jaroslavice mají celkem 337 čísel popisných. K 1. 1. 2018 v Jaroslavicích trvale 
bydlelo 814 obyvatel, z toho 400 mužů a 414 žen. 

Kancelář místní části Jaroslavice 
(budova bývalé školy) 
Tajemnice: Jarmila Skydánková 
Úřední hodiny: Pondělí: 15-19 hod. 
Tel. 575 570 738 
Email: kancelar_jaroslavice@zlin.eu 

Tomáš Bureš, člen Komise místní části. 

Připravované akce 
 Pátek 29. listopadu 2019 v 16 hod. rozsvěcení vánočního stromku na Návsi. Doprovodný program zajistí děti z Lesní školky Jaroslavice. 
 Sobota 29. února 2020 – od 15 hod. - tradiční košt pálenky v hospodě Na hřišti 
 Neděle 19. července 2020 – Anenská pouť; program a atrakce od 17. do 19. července 2020 

Nabídka 
V multifunkční budově (bývalá škola), Anenská č. p. 119, je veřejnosti k dispozici společenská místnost s vybavenou kuchyňkou. Občané si 
ji mohou pronajmout za 500 Kč na den, např. na různé oslavy. V případě sportovních aktivit je cena pronájmu 70 Kč za 1 hodinu a v 
případě komerční akce 200 Kč/hod.  
Rezervace v úřadovně u Jarmily Skydánkové, e-mail: kancelar_jaroslavice@zlin.eu, tel. 575 570 738 (v pracovní době kanceláře KMČ 
Jaroslavice – pondělí: 15.00–19.00 hod.) 
https://www.zlin.eu/viceucelovy-objekt-sal-k-pronajmu-cl-3592.html  
 Antonín Cekota 

Co se vlastně (ne-)udělalo 

Komise stále pracuje v nezměněném počtu 11 členů společně s magistrátní úřednicí Jarmilou Skydánkovou a 
kronikářem Josefem Palou. Těm všem děkuji za obětavou a trpělivou práci ve volném čase bez nároku na 
odměnu.  
Něco se podařilo, něco méně. V provozu je sportoviště, i když s některými nedodělky. Košt pálenky měl 
mimořádný úspěch, Anenská pouť byla konečně zase na úrovni a obnovili jsme Setkání před školou. Měly se 
zahájit dvě stavební akce, ale cosi se zkomplikovalo a jsou odloženy na jaro příštího roku. Po roční pauze opět 
vedla Jaroslavicemi rychlostní zkouška 49.ročníku Barum rally a díky tomu se zase o něco málo vylepšil stav 
povrchu ulice Drahy nicméně kanalizace je stále v nedohlednu. V pasecké části této ulice proběhla těžba dřeva, 
ale s uvedením cesty alespoň do původního stavu se už moc nepospíchá. 
Některé akce jsou popsány podrobněji dále. 
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